

TABLE OF CONTENTS

目 录

Study on the Properties of Wood Fiber/PVC Composites Reinforced by Carbon Fiber

(碳纤维增强木质纤维/聚氯乙烯复合材料的性能研究)

M. M. MU, G. M. YUAN, L. F. LIANG, L. P. TAN, S. Y. CHEN.....1017

Analysis on Deviation and Necking Formula between the Elongation and Reduction in Tensile Test

(关于拉伸试验中真实收缩率和延伸率间偏差和颈缩分析)

R. XU, S. G. LIM.....1027

Preparation and Properties of Activated Carbon Fiber by Secondary Activation

(基于二次活化的活性碳纤维制备及性能研究)

Z. M. GUO, F. Q. WANG, Q. L. SU, J. D. ZHANG, P. LIU, Y. LIU, Y. LIANG.....1032

A Review of Interfacial Adhesion Properties between FRP and Masonry Structures Reinforced with FRP

(FRP 加固砌体结构的界面粘结性能综述)

Z. LEI, L. BAI, H. B. GUO, P. X. TAN, R. QIAN, Z. M. LUO.....1038

Copper/Steel Composite Material and Its Preparation Process

(铜/钢复合材料及其制备工艺)

X. HAN, B. K. GONG, L. WANG, R. FENG, J. P. NIU, D. D. LIU.....1047

Performance of Nano-TiO₂ Film with High Photocatalytic Activity

(高催化活性银氮共掺纳米 TiO₂ 薄膜的性能研究)

X. G. ZHAO, J. R. LUO, W. G. ZHANG, B. YU, H. X. WANG.....1055

Study of Adsorption Properties and Preparation of

Polypropylene/Montmorillonite/Polypyrrole Composite Film

(聚吡咯/蒙脱石/聚丙烯复合膜的制备及吸附性能研究)

M. ZHAO, L. G. PENG, X. X. WANG, X. ZHANG, H. Q. CHENG, X. B. GOU.....1063